

GS Avdelning 7 Mellannorrland

Representantskap

Protokoll Hammarstrand 22 november 2024

§ 1 Mötets öppnande

Vice ordförande Tobias Johansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

Närvarande:

Ombud: Bob Jonsson, Morgan Lindgren, Christoffer Harström, Roland Flink, Robin Nordlund, Fredrik Höjer, Rainer Lagercrantz, Thomas Eriksson och Niclas Andersson.

Förhinder: Lars Jonsson, Per Nord, Tommy Häggqvist och Håkan Olofsson.

Styrelse: Timmy Landfors, Agneta Norman, Tobias Johansson, Simon Wiberg, Thomas Fälldin och Göran Molin.

Förhinder: Linda Ekblom, Maria Rollmar och Robin Eliasson.

Suppleanter: Görgen de Wall, Lars Björk, Joakim Backman och Tobias Pettersson. Görgen de Wall, Lars Björk, Joakim Backman är tjänstgörande.

Förhinder:

Adjungerade: Göran Mikaelsson och Fredrik Axelsson.

Revisorer: Sune Jönsson.

Förhinder: Thomas Holmström och Bror Hägglund.

Övriga: Teodor Jonsson och Krister Wallin.

§ 2 Kallelse till mötet

Kallelse har gått ut till ombuden via post och till styrelsen på mejl, vi har även lagt ut kallelse på hemsidan, Facebook och Instagram.

Mötet godkände att mötet var behörigen utlyst.

§ 3 Godkännande av dagordning

Mötet beslöt att godkänna dagordningen.

§ 4 Val av presidium

a) Ordförande *förslag* Tobias Johansson.

Mötet beslöt att välja Tobias Johansson som mötesordförande.

b) Sekreterare *förslag* Agneta Norman.

Mötet beslöt att välja Agneta Norman som sekreterare.

**§ 5 Val av justerare och rösträknare**

a) Justerare *förslag* Thomas Eriksson och Fredrik Höjer.

Mötet beslöt att välja Thomas Eriksson och Fredrik Höjer som justerare.

§ 6 Ombudsupprop/röstlängd

18 röstberättigade samt 6 utan rösträtt.

Mötet fastställde röstlängden.

§ 7 Praktiska frågor

Göran Molin informerade om uppdragsredovisningarna och alla fick fylla i dem.

§ 8 Mål- & verksamhetsplan 2025

De ansvariga med hjälp av styrelsen gick igenom Mål- & verksamhetsplanen.

Ett förslag att vi kan undersöka om man kan ha webbaserade utbildningar där man får veta mer om facket. Styrelsen tar till sig detta och kollar på det.

Fredrik Höjer har ett förslag att anordna yxkastning emellan sågverken, eller stockcurling för att få till någon aktivitet i avdelningen.

Thomas Eriksson efterfrågade en kalender med bilder som vi kan ha ute på arbetsplatserna om avdelning 7.

Mötet beslöt att godkänna förslaget till Mål- & verksamhetsplan 2025 i sin helhet. Styrelsen får också undersöka förslagen som kom in på mötet.

§ 9 Budget 2025

Göran Molin gick igenom budgeten för 2025.

Mötet beslöt enligt förslaget till budget 2025 i sin helhet.

§ 10 Information från avdelningen

Information från Timmy Landfors & Göran Mikaelsson om Organisation i praktiken en satsning som förbundet gör mot bland annat klubbar där Timmy och Göran har det övergripande ansvaret och har tagit in två uppsökare Tobias Johansson och Felicia Häggström som kommer att vara ute på arbetsplatser och intervju klubbstyrelsen, medlemmar och icke medlemmar. De ska sedan fortsätta på andra klubbar och arbetsplatser och allt ska utvärderas 2026 om det var en lyckad satsning eller inte.

Information från Göran Molin och Fredrik Axelsson om avtal och konflikt vi har fem delegater som sitter i olika delegationer (skog, såg, trä och virkesmätarna) från avdelningen. Göran visade LO plattformen med arbetstidsförkortning, rätt till förskottssemester, övertidskompensation (gäller mest handels medlemmar), ordning och reda och avtalsperiod (ettårigt avtal). Motparten kommer sedan med ett eget krav som vi skickar ut så medlemmar ser vad motparten har som krav och som skulle vara om vi inte förhandlar. Löneökningen är 4,2% som krav.

Om vi inte kommer överens så kan det bli konflikt, vi måste få alla förtroendevalda att prata om detta på sitt eget företag. Det utses focusföretag som vi kan ta ut i konflikt. Det kommer vara möten och information löpande. Det kommer att vara en avtalskonferens när avtalet är klart. Går man in som medlem senast sista februari så kan man ta del av konfliktersättningen, väljer man att inte vara medlem om det blir strejk så blir man utan ersättning.



Information från ombudsmännen vad som händer i avdelningen. Fredrik Axelsson berättade att det är ökad aktivitet ute på avdelningen vi får in fler medlemmar och fler personärenden. Många fler förhandlingar. Avdelningen har bara två anställda ombudsmän så det är ganska stort tryck på dem. De hade en bra förhandlingsteknisk utbildning med många deltagare och en bra utvärdering från de som var med. Göran Mikaelsson ser också att det har varit flera LAS förhandlingar.

Förbundet har gjort en satsning på utåtriktad verksamhet nu i höst och vinter och har pausat utbildningar och träffar hela året ut, för att man i stället ska vara ute på arbetsplatser och värva medlemmar.

§ 11 Arbetsordningen/Valordningen

Inga ändringar från årsmötet

§ 12 Övriga frågor

Göran Molin tipsade om en bok Angreppet av Peter Gustavsson och Daniel Suhonen som är läsvärd.

§ 13 Avslutning

Tobias Johansson tackade alla som ställde upp och för förtroendet att leda mötet.

Protokollförare:

Agneta Norman

Mötesordförande:

Tobias Johansson

Justerare

Thomas Eriksson

Justerare

Fredrik Höjer